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QUESTIONS & ANSWERS 006 
 
This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic 
Development Canada RFSO # ISED208357. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN 

UNCHANGED. 
 

Question No. 16: 
Regarding RT4, our firm has a longstanding relationship with a separate organization to conduct surveys. 
Can ISED please confirm that this is an acceptable approach for RT4? 
 
Answer No. 16: 
Yes, this is acceptable.  Please refer to the guidance in RT4 in terms of what should be submitted in this 
instance (i.e., “If the Bidder does not have the capability to undertake telephone or web-based surveys in 
their own firm, they should provide a statement describing how they have provided such a service in the 
past, or how they could provide such a service in the future”). 
 
Question No. 17: 
Regarding RT2, which states that "This experience will be rated against three (3) evaluations." Can the 
crown please confirm if a minimum of three evaluations are required to score full points in RT2? Or if a 
bidder can cover the required number of methodologies using less than three evaluations, will the bidder 
still score full points? 
 
Answer No. 17: 
Yes, three (3) evaluations are required to score full points in RT2. 
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QUESTIONS & RÉPONSES 006 
 

Ce document est émis pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant Innovation, 
Sciences et Développement économique Canada DOC # ISED208357. TOUS LES TERMES ET 

CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT INCHANGÉS. 
 

Question No. 16 : 
Concernant EC-4, notre cabinet entretient une relation de longue date avec une organisation distincte 
pour mener des enquêtes. ISDE peut-il confirmer qu'il s'agit d'une approche acceptable pour EC-4 ? 
 
Réponse No. 16 : 
Oui, c'est acceptable. Veuillez-vous référer aux directives de l'EC-4 pour savoir ce qui doit être soumis 
dans ce cas (c'est-à-dire : « Si le soumissionnaire n'a pas la capacité d'entreprendre des enquêtes 
téléphoniques ou en ligne dans sa propre entreprise, il doit fournir une déclaration décrivant comment il 
ont fourni un tel service dans le passé, ou comment ils pourraient fournir un tel service à l'avenir »). 
 
Question No. 17 : 
Concernant EC-2, qui précise que « Cette expérience sera notée sur trois (3) évaluations ». La Couronne 
peut-elle confirmer si un minimum de trois évaluations sont requises pour obtenir tous les points en EC-
2 ? Ou si un soumissionnaire peut couvrir le nombre requis de méthodologies en utilisant moins de trois 
évaluations, obtiendra-t-il quand même la totalité des points ? 
 
Response No. 17 : 
Oui, trois (3) évaluations sont requises pour obtenir la totalité des points en EC-2. 
 


